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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
KLASA: 007-04/23-01/10 
URBROJ: 238-19-120-23-4 
U Mariji Gorici, 27. 10. 2023. 
 
 

Z A P I S N I K 
32.  sjednice Školskog odbora održane 27. 10. 2023. godine  

 
Prisutni:  Rašeljka Budić, Nada Šiber, Višeslav Račić, Ida Jakolić, , Sandra Jurković  
Opravdano odsutni: Nikolina Jančić Mihaljević, Daniel Bukovinski 
 
Ostali:  ravnateljica Jasna Horvat, tajnica Nikolina Malnar 
 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
Početak sjednice  u 8,00 sati. 
 
Predsjednik ŠO predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1. Verifikacija zapisnika 31. sjednice 
2. Prethodna suglasnost na zapošljavanje temeljem natječaja – likovna kultura i razredna nastava u produženom 

boravku 
3.  Razno 

 

 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
Članovi ŠO, dobili su na uvid zapisnik 31. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
ZAKLJUČAK:  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD.2. 

Sukladno prethodno provedenim natječajima za zapošljavanje učiteljice likovne kulture i učiteljice u 
produženom boravku, ravnateljica je podnijela zahtjev za prethodnom suglasnošću radi zapošljavanja 
Snježane Šarančić na radnom mjestu učiteljice likovne kulture na određeno, nepuno radno vrijeme i učiteljice 
Karle Šoštarić na radnom mjestu učiteljice u produženom boravku na  određeno, puno radno vrijeme. 
Zaključak:  Školski odbor daje suglasnost za zapošljavanje. 
 

AD.3. 
Članovi ŠO su pitali ravnateljicu zbog zašto se svake godine raspisuje natječaj za radno mjesto u produženom 
boravku i zašto se učiteljice mijenjaju u kratkom roku. U periodu unazad nekoliko godina u produženom 
boravku je radilo šest učiteljica. Ravnateljica obrazlaže da je razlog tome što je odluka Općine da produženi 
boravak financira na određeno vrijeme od početka do kraja nastavne godine tako da se s lipnjem odnosno 
sredinom srpnja ugovor raskida. 
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Članovi ŠO su predložili ravnateljici da pokuša problem obrazložiti načelnici i pokušati to riješiti na obostrano 
zadovoljstvo. 
Ravnateljica je na kraju još dodala da je kolegica Šoštarić najavila odlazak jer je u drugoj školi dobila stalno  
zaposlenje. Natječaj se ponovno raspisuje i ŠO će ponovno trebat dati suglasnost ako se netko na natječaj javi. 
Na prethodno raspisani natječaj nitko osim kolegice Šoštarić koja je već radila nije predao molbu.  
 
Završeno u 9,00 sati. 
 
Zapisničarka  N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 


